

Title (en)

Dispensing unit for notes of value.

Title (de)

Ausgabeeinheit für Wertscheine.

Title (fr)

Unité de distribution pour documents de valeur.

Publication

EP 0280881 A2 19880907 (DE)

Application

EP 88101313 A 19880129

Priority

DE 3706808 A 19870303

Abstract (en)

In the dispensing unit for currency notes, comprising a box-shaped currency-note container (14) and a frame-shaped receiving module (12), into which the currency-note container (14) can be pushed and which has a draw-off and separating device (22, 26) for drawing off currency notes through an orifice (24) of the currency-note container (14), the orifice of the currency-note container (14) can be closed by means of a folding flap (42). This comprises a first flap part (44), articulated pivotably about a first axis (46) on the currency-note container (14), and a second flap part (48) which is articulated pivotably on the first flap part (44) about a second axis (50) parallel to the first axis (46), the two flap parts (44, 48) respectively being pivotable in opposite directions to one another during opening and closing. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Ausgabeeinheit für Wertscheine, umfassend einen kastenförmigen Wertscheinbehälter (14) und einen rahmenförmigen Aufnahmemodul (12), in den der Wertscheinbehälter (14) einschiebbar ist und der eine Abzugs- und Vereinzelungsvorrichtung (22, 26) zum Abzug von Wertscheinen durch eine Öffnung (24) des Wertscheinbehälters (14) aufweist, ist die Öffnung des Wertscheinbehälters (14) durch eine Faltklappe (42) verschließbar. Diese umfaßt ein um eine erste Achse (46) schwenkbar am Wertscheinbehälter (14) angelenktes erstes Klappenteil (44) und ein zweites Klappenteil (48), das an dem ersten Klappenteil (44) um eine zur ersten Achse (46) parallele zweite Achse (50) schwenkbar angelenkt ist, wobei die beiden Klappenteile (44, 48) beim Öffnen und Schließen jeweils gegenläufig zueinander verschwenkbar sind.

IPC 1-7

G07D 1/00

IPC 8 full level

G07D 1/00 (2006.01); **G07D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07D 11/125 (2018.12)

Cited by

GB2595522A; US5697517A; US6244504B1; WO2021240178A1; WO9814914A1; WO9525317A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0280881 A2 19880907; **EP 0280881 A3 19890712**; **EP 0280881 B1 19921028**; DE 3706808 A1 19880915; DE 3706808 C2 19890503; DE 3875498 D1 19921203

DOCDB simple family (application)

EP 88101313 A 19880129; DE 3706808 A 19870303; DE 3875498 T 19880129